

كلمة سعادة السفير فينود ك. جاكوب خلال حفل تخرج مدرسة النور العالمية لطلاب الصف العاشر والصف الثاني عشر من القسم الهندي .

11 يونيو 2024

1. يُسعدني اليوم حضور حفل تخرج مدرسة النور العالمية لطلاب الصف العاشر والصف الثاني عشر من القسم الهندي.
2. يُعد هذا حدثاً مهماً للمدرسة والعائلات والطلاب.
3. أهنئكم جميعاً. كما أنني أشجعكم جميعاً على السعي لتحقيق التميز.
4. أيتها الأصدقاء، التعليم أمر بالغ الأهمية لازدهار المجتمع.
5. في كل من الهند ومملكة البحرين، هناك تركيز كبير على التعليم الشامل الذي يبني شخصية الطالب ويعده للمساهمة في المجتمع.
6. تولي سفارتي أهمية لتعزيز التعاون التعليمي بين الهند والبحرين.
7. آمل من مدرسة النور العالمية مواصلة تعاملها مع السفارة الهندية.
8. أشكركم جميعاً.

---

**Speech delivered by His Excellency Ambassador Vinod K. Jacob during graduation ceremony of Al Noor International School for students of Grade X and Grade XII of the CBSE Section**

11 June 2024

1. I am happy to attend today's graduation ceremony of Al Noor International School for students of Grade X and Grade XII of the CBSE Section.
  2. This is an important milestone for the school, families and students.
  3. I congratulate all of you. I also encourage all of you to strive for excellence.
  4. Friends, education is critical to the prosperity of society.
  5. In both India and the Kingdom of Bahrain, there is high emphasis placed on all round education that builds the character of the student and prepares them to contribute to the society.
  6. My Embassy gives importance to strengthening education cooperation between India and Bahrain.
  7. I request Al Noor International School to continue their engagement with the Indian Embassy.
  8. I thank you all.
-